



## Nagano Skate rejoins Speed Skating Canada as an official equipment supplier

Quebec based retailer receives exclusive rights to provide national programs with protective gloves and sharpening equipment

OTTAWA, ONTARIO – A world-leader in speed skating equipment is returning to the [Speed Skating Canada](#) family, as [Nagano Skate](#) has signed a two-year agreement that will see them become an official supplier to Canada’s national speed skating programs.

As part of this new partnership, Quebec-based Nagano Skate receives exclusive rights to provide both short track and long track national program athletes with protective gloves and glove tips, while also supplying equipment technicians at the National Training Centres in Montreal, Quebec City and Calgary with the sharpening tools and blade maintenance equipment they require to ensure skaters can perform to the best of their abilities on the ice.

In addition to these in-kind products, national program athletes will also receive a 25% rebate on Nagano Skate products, allowing them to purchase items such as blades, glasses, helmets, and other accessories at a discount. Further details on how athletes can take advantage of this offer – both in person and online – will be shared in the coming months.

*“We’re very excited to have Nagano Skate rejoin Speed Skating Canada as an official equipment supplier. They are a trusted name within the speed skating industry, and we are confident that this new partnership will greatly benefit our national programs, ensuring teams have access to cutting-edge sharpening and blade maintenance equipment, while also providing skaters with discounted access to a variety of products and accessories to help them perform their best.”*

*– Joe Morissette, Chief Executive Officer, Speed Skating Canada*

Founded in November 2016 by Canadian short track Olympians François Drolet and Éric Bédard, Nagano Skate has quickly become a leader in the world of speed skating equipment.

While custom-made protective gear and sharpening equipment remain at the heart of what they do, the company has branched out in recent years, expanding their offerings to include hockey and running equipment, which are available online and at their brick-and-mortar location at the [Centre de glace Intact Assurance](#) in Quebec City.

*“Nagano Skate is honoured to be affiliated with Speed Skating Canada through a long-term partnership that will bring us through to the 2026 Olympic Winter Games. Innovation, security and performance are at the heart of our mission, and we’re proud to play an essential role in the*



*continued success of the athletes on Team Canada. Together, we're aiming for the summit, pushing the limits of excellence for our athletes and our country."*  
*—Éric Bédard, Academy and Team Apparel Director, Nagano Skate*

To learn more about Nagano Skate and view their product offerings, please visit [www.naganoskate.com](http://www.naganoskate.com).

## About Speed Skating Canada

[Speed Skating Canada](#) is the national governing body responsible for the organization, coordination and administration of both short track and long track speed skating in Canada. Founded in 1887, we proudly represent over 13,000 athletes, coaches, officials and volunteers from coast to coast. Our non-profit organization is accountable to our 13 provincial and territorial speed skating organizations (PTSOs) and our national team program. We're here to rally, inspire and lead the charge for our country's most successful Olympic sport.

## About Nagano Skate

Born from the passion and expertise of Olympic athletes in November 2016, [Nagano Skate](#) represents the pinnacle of excellence in the world of speed skating. In partnership with prestigious Quebec companies, we offer an exclusive selection of sharpening and anti-laceration protection equipment, ensuring unrivalled comfort and optimum safety for the most demanding skaters. Our Academy offers training courses for athletes of all levels, as well as world-class mentoring and coaching. Our new range of team clothing consists of a variety of products, including the new high-performance skin suit line and many other items that meet the highest standards. At Nagano Skate, our mantra is simple: 'By skaters, for skaters', and we are committed to propelling speed skating to new heights by constantly pushing the boundaries of excellence.

## Media Contact

### **Alain Brouillette**

Manager, Marketing and Communications  
Speed Skating Canada

**E** [abrouillette@speedskating.ca](mailto:abrouillette@speedskating.ca)

### **Éric Bédard**

Academy and Team Apparel Director  
Nagano Skate

**E** [ebedard@naganoskate.com](mailto:ebedard@naganoskate.com)



## Nagano Skate se joint à nouveau à Patinage de vitesse Canada à titre de fournisseur officiel d'équipement

Le détaillant établi au Québec obtient les droits exclusifs pour fournir des gants de protection et de l'équipement d'aiguisage aux programmes nationaux

OTTAWA, ONTARIO – Un chef de file mondial en matière d'équipement de patinage de vitesse est de retour au sein de la famille de [Patinage de vitesse Canada](#), alors que [Nagano Skate](#) a signé une entente de deux ans qui lui permettra de devenir un fournisseur officiel des programmes nationaux de patinage de vitesse du Canada.

Dans le cadre de ce nouveau partenariat, l'entreprise établie au Québec, Nagano Skate, obtient les droits exclusifs pour fournir les athlètes des programmes nationaux de courte piste et de longue piste en gants de protections et « *tips* » pour gants, tout en fournissant aux techniciens d'équipement des Centres nationaux d'entraînement de Montréal, Québec et Calgary les outils d'aiguisage et l'équipement pour l'entretien des lames dont ils ont besoin pour s'assurer que les patineurs puissent performer au meilleur de leurs capacités sur la glace.

En plus de ces produits en nature, les athlètes des programmes nationaux recevront un rabais de 25 % sur les produits Nagano Skate, ce qui leur permettra d'acheter des produits tels que des lames, des lunettes, des casques et d'autres accessoires avec escompte. Plus de détails sur la façon dont les athlètes pourront profiter de cette offre — autant en personne qu'en ligne — seront communiqués dans les prochains mois.

*« Nous sommes tout à fait emballés de voir Nagano Skate rejoindre à nouveau Patinage de vitesse Canada à titre de fournisseur officiel d'équipement. Nagano Skate est un nom réputé au sein de l'industrie du patinage de vitesse et nous sommes convaincus que ce nouveau partenariat profitera grandement à nos programmes nationaux, en s'assurant que nos équipes aient accès à de l'équipement de fine pointe pour l'aiguisage et l'entretien des lames, tout en offrant aux patineurs l'accès à rabais à un éventail de produits et d'accessoires qui les aideront à donner leur meilleur niveau. »*

*– Joe Morissette, chef de la direction, Patinage de vitesse Canada*

Fondé en novembre 2016 par les olympiens canadiens en courte piste François Drolet et Éric Bédard, Nagano Skate est vite devenu un chef de file dans le monde de l'équipement de patinage de vitesse.

Bien que l'équipement de protection personnalisé et d'aiguisage demeurent au cœur de ce que ce qu'elle fait, l'entreprise a étendu son champ d'activité ces dernières années, élargissant son offre afin

d'inclure l'équipement de hockey et de course à pied, disponible en ligne ainsi qu'au point de vente physique du [Centre de glaces Intact Assurance](#) à Québec.

*« Nagano Skate est honoré de s'associer à Patinage de vitesse Canada dans une collaboration à long terme qui nous conduira, entre autres, jusqu'aux Jeux olympiques de 2026. L'innovation, la sécurité et la performance ont toujours été au cœur de notre mission, et nous sommes fiers de jouer un rôle essentiel dans le succès continu des athlètes de l'Équipe Canada. Ensemble, nous visons les sommets, repoussant les limites de l'excellence pour nos athlètes et notre nation. »*  
—**Éric Bédard, directeur équipementier et de l'académie, Nagano Skate**

Pour en savoir davantage sur Nagano Skate et voir ce qu'ils offrent comme produits, veuillez consulter [www.naganoskate.com](http://www.naganoskate.com).

## À propos de Patinage de vitesse Canada

[Patinage de vitesse Canada](#) est l'organisme dirigeant national qui a la responsabilité d'organiser, coordonner et administrer le patinage de vitesse courte piste et longue piste au Canada. Fondé en 1887, PVC représente fièrement plus de 13 000 athlètes, entraîneurs, officiels et bénévoles d'un océan à l'autre. Notre organisation à but non lucratif rend des comptes à nos organismes de sport provincial/territorial (OSPT) en patinage de vitesse ainsi qu'à notre programme des équipes nationales. Nous sommes ici pour rassembler, inspirer et mener la charge pour le sport olympique le plus performant de notre pays.

## À propos de Nagano Skate

[Nagano Skate](#), née de la passion et de l'expertise des athlètes olympiques en novembre 2016, représente le sommet de l'excellence dans le monde du patinage de vitesse. En partenariat avec des entreprises québécoises prestigieuses, nous offrons une sélection exclusive d'équipements d'aiguisage et de protection anti-lacération, assurant un confort inégalé et une sécurité optimale pour les patineurs les plus exigeants. Notre Académie propose des stages d'entraînement pour les athlètes de tous niveaux, ainsi que du mentorat et du coaching de renommée mondiale. Notre nouvelle gamme de vêtements pour les Équipes comprend divers produits, notamment la nouvelle gamme de skin haute performance et tout autre vêtement répondant à vos plus hauts standards. Chez Nagano Skate, notre mantra est simple : "Par des patineurs, pour les patineurs", et nous nous engageons à propulser le patinage de vitesse vers de nouveaux sommets en repoussant constamment les limites de l'excellence.

## Contacts

### **Alain Brouillette**

Gestionnaire, marketing et communications  
Patinage de vitesse Canada

[C abrouillette@speedskating.ca](mailto:abrouillette@speedskating.ca)

### **Éric Bédard**

Directeur équipementier et de l'académie  
Nagano Skate

[C ebedard@naganoskate.com](mailto:ebedard@naganoskate.com)